

Le sens de la vie

Virginie: Bonjour

Paul: Je suis avec Virginie. Ça va Virginie ?

Virginie: Ça va bien, et toi, Paul

Paul: ça va bien, alors. Est-ce que tu dirais, on va parler d'**un sens à la vie**

Virginie: Oui

Paul: est-ce que tu trouves que tu as une raison d'être, une raison d'être née ? Voilà

Virginie: Une raison d'être née ?

Paul: Ouais, ouais, ouais

Virginie: Voilà, une grande question.

Paul: C'est sûr

Virginie: Alors ce que... non, je ne pense pas avoir moi-même une raison pour laquelle je suis née

Paul: Alors pourquoi tu vis ?

Virginie: Alors, je me souviens, je connaissais personne de religion Juive, qui me disait parce que c'était attaché à sa vision de la religion qu'on est tous là sur terre dans **un but** particulier, je l'entends très bien pour certaines personnes qui font des actions qui marquent leur siècle, des Gandhis, des De Gaulles etc., maintenant moi en tant que être humain, je dirais basique qui a un

The meaning of life

Virginie: Hello

Paul: I'm with Virginie. How are you, Virginie ?

Virginie: I'm fine, and you Paul ?

Paul: I'm fine. Would you say... we're going to talk about **a meaning in life**

Virginie: Yes

Paul: do you think you have a 'raison d'être' a reason that you're born ?

Virginie: A reason to be born ?

Paul: Yes, yes, yes

Virginie: That's a very big question

Paul: For sure

Virginie: So, what... no, I don't think that I, myself, have a reason for being born

Paul: So why are you living ?

Virginie: So, I remember, I knew a person of the Jewish religion, who was telling me because it was linked to her vision of religion that we're all here on earth for a particular **goal**, I understand it very well for some people who do great actions that mark their century, the Gandhis, the De Gaulles, etc. now for me as a human being, I would say a basic human being who has a ...

For the rest of the transcript, go to :

<http://www.thefrenchpodcast.com/subscribe.php>

A suggestion ? An idea ?

info@thefrenchpodcast.com

Like us on facebook

Follow us on twitter